

Title (en)

Filling station for containers to accomodate fluids, in particular gas bottles, using a carousel with scales.

Title (de)

Füllleinrichtung für Gefäße zum Aufbewahren von Fluiden, insbesondere Gasflaschen, bestehend aus einem Karussel mit Waagen versehen.

Title (fr)

Installation de remplissage de récipients destinés à contenir un fluide, notamment des bouteilles de gaz, comprenant un carrousel pourvu de bascules.

Publication

**EP 0660027 A1 19950628 (FR)**

Application

**EP 94402982 A 19941221**

Priority

FR 9315487 A 19931222

Abstract (en)

The installation for filling containers (B1...Bx) according to the invention comprises: - a central control unit (7) able to store information representing an element for identifying the containers, this information being gathered from a monitoring station (P) and classified in the central control unit in the order in which the containers file past; - a stationary emitter (E) connected to the central unit (7), - moving receivers (R1...R12) located on the carousel (turntable), each receiver being associated with one pair of scales and receiving, when it moves in front of the emitter (E), the information representing the element for identifying the container resting on the said scales; and - management means (G1...G12) associated with the scales and able to control the filling devices so that the latter introduce into the containers predetermined quantities of fluid, these quantities being fixed by the scales on the basis of the elements for identifying the said containers. <IMAGE>

Abstract (fr)

L'installation de remplissage de récipients (B1 ... Bx) selon l'invention comprend : une unité centrale de commande (7) apte à emmagasiner des informations représentatives d'un élément d'identification des récipients, ces informations étant recueillies à partir d'un poste de contrôle (P) et classées dans l'unité centrale de commande dans l'ordre du défillement des récipients ; un émetteur fixe (E) relié à l'unité centrale (7), des récepteurs mobiles (R1 ... R12) disposés sur le carrousel, chaque récepteur étant associé à une bascule et recevant, lorsqu'il vient devant l'émetteur (E), l'information représentative de l'élément d'identification du récipient reposant sur ladite bascule ; et des moyens de gestion (G1 ... G12) associés aux bascules et aptes à commander les dispositifs de remplissage afin que ceux-ci introduisent dans les récipients des quantités de fluide prédéterminées fixées par les bascules à partir des éléments d'identification desdits récipients. <IMAGE>

IPC 1-7

**F17C 5/00**

IPC 8 full level

**F17C 5/00 (2006.01)**

CPC (source: EP)

**F17C 5/005 (2013.01); F17C 2205/05 (2013.01); F17C 2205/054 (2013.01); F17C 2250/0421 (2013.01); F17C 2270/059 (2013.01)**

Citation (search report)

- [A] EP 0534876 A1 19930331 - PROVENCALE D AUTOMATION ET DE [FR]
- [A] FR 2564943 A1 19851129 - ELF ANTARGAZ [FR]
- [A] PATENT ABSTRACTS OF JAPAN vol. 14, no. 127 (M - 947)<4070> 9 March 1990 (1990-03-09)
- [A] ANON.: "PAM : LE SAVOIR-FAIRE", PETROLE INFORMATIONS, no. 24, September 1992 (1992-09-01), PARIS, pages 62 - 64, XP000281109

Cited by

EP2339221A3; EP1055862A1; FR2794216A1; FR2765366A1; AU750897B2; CN1310165C; US6182713B1; WO2017067556A1; WO9939130A3; WO9900755A1; WO2021165413A1; WO9945330A1; WO2009065413A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES GB GR IE IT LI LU MC NL PT SE

DOCDB simple family (publication)

**EP 0660027 A1 19950628; EP 0660027 B1 20000503; AT E192561 T1 20000515; DE 69424267 D1 20000608; DK 0660027 T3 20000918; ES 2145816 T3 20000716; FR 2714146 A1 19950623; FR 2714146 B1 19960301**

DOCDB simple family (application)

**EP 94402982 A 19941221; AT 94402982 T 19941221; DE 69424267 T 19941221; DK 94402982 T 19941221; ES 94402982 T 19941221; FR 9315487 A 19931222**